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Referat styremøte 30.september 2024  

 

Til stede: Janicke, Lisbeth, Silje og Anita.   Ikke tilstede: Tove Mette, Sarah (Vara) og Gro Beate (Vara)  Referent: Anita Menkerud  

   

24-43 Saksliste og referat fra forrige møte Godkjent 

24-44 
Vinnerliste aktiviteter utover utstilling. Revidert. Kan 
styret godkjenne? 

Medaljer og rosetter er det fortsatt noen som ikke har mottatt, så 
disse sendes denne uken.  

24-45 

UK 
 
 

-Lillespesialen 2025 er søkt om og godkjent for 24.august 2025, 
Maura 
 
-Lillespesial 2024 Stange  
Dommer: Margineanu Calin har takket ja 
Marion Holm har tilbudt seg å ta med noen premier.  
 
-Storespesial 2025 
UK- for dette arrangementet: Marion Kristin Holm, Liv Sunniva 
Ugelstad, Susan Clayborough, Tove Mette Brennhaug, Irene 
Sørensen, og Lisbeth (styrets representant) 
Dommer er forespurt 
Kristin Gustafsson er ringsekretær  
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Torild Smith-Olsen er skriver 
Oppdal 7+8.6 2025 (Granmo Camping) 
Nytt møte 03.10.2024 
 

24-46 KAHM Årshjulet er på agendaen denne måneden 

24-47 

Nye vinnerlister En svært oppdatert vinnerliste er under utarbeidelse, og det vil stå 
klart 1.januar. Det vil også bli søkt i budsjett for 2025 kostnader for 
utvidelse av vinnerlistene. Det vil også forsøkes å legge til andre 
offisielle aktiviteter i “vinnerlistene” 

24-47 

 Vinnerlister  
 
– antall utstillinger vs poeng Hvorfor ikke “lønnsomt å 
være med på flest mulig konkurranser? 

Gjennomgått og vedtatt. (Vedlegges) 
 
Medlem har forespurt hvorfor det ikke telles alle deltagende 
konkurranser/prøver. Styret utfordrer komiteene til å komme med 
forslag til svar som styret arbeider videre med. 

25-47 

UK, AK, KAHM, etc.  Vi ønsker at alle komiteene kommer med forslag til at dagens 
“mandat” gjennomleses og at hver komité reviderer og korrigerer 
der de mener noe er misvisende, ikke aktuelt etc, slik at vi før 
nyttår kan komme med nye retningslinjer, som vil erstatte 
mandatene. Ledere kontakter komiteene. 

25-48 Klubbens nettside Nettsiden nærmer seg mer og mer og dere vil alle oppdateringer og 
informasjon til medlemmene være tilgjengelig. 

25-49 

Klubb-blad i papir Intensjonen har vært å få til ett blad i papirformat, men vi har 
dessverre ikke hatt kapasitet. Vi oppfordrer fortsatt klubbens 
medlemmer om å ta kontakt dersom de vil hjelpe til med å 
produsere et slik blad. 

Neste møte 28.oktober 
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